
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 441 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 11. april 2024.  

 

Spørgsmål nr. 441  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange gange Styrelsen for Patientsikkerhed har 

undersøgt læger for deres ordination af medicinsk cannabis? ” 

 

Svar: 

Styrelsen for Patientsikkerhed har oplyst, at styrelsen har konsoliderede tal for 

perioden 2018 til og med første halvår af 2023, og at styrelsen i denne periode har 

oprettet 37 sager, hvori der på baggrund af screeningen af ordination af medicinsk 

cannabis har været anledning til at indhente nærmere oplysninger om ordinationen.  

 

Styrelsen vurderer, at der på baggrund af de 37 sager er udstedt få sanktioner, men 

oplyser samtidigt, at det ikke inden for fristen har været muligt at opgøre det præcise 

antal. 
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